
Przystąpiliśmy do Dolnośląskiej Unii 
Światłowodowej!

Burmistrz Arkadiusz Poprawa wraz z przedstawicielami innych samorządów przystąpili do 
Dolnośląskiej Unii Światłowodowej, na której funkcjonowanie firma Orange Polska pozyskała 
pieniądze z Unii Europejskiej. Jej celem jest zapewnienie szerokopasmowego internetu 
mieszkańcom Dolnego Śląska oraz rozwój społeczeństwa informacyjnego. 
Dzięki przystąpieniu do Unii Światłowodowej zlikwidowane zostaną „białe plamy internetowe” 
w naszym województwie. Zrealizowana inwestycja pozwoli na wprowadzenie w naszej gminie 
publicznych e-usług i rozwiązań typu Smart City.
Orange Polska realizuje inwestycję budowy szerokopasmowego internetu w 18 dolnośląskich 
powiatach i 86 gminach. Jest ona współfinansowana ze środków z Programu Operacyjnego 
Polska Cyfrowa (POPC). Dzięki temu do 2020 r. światłowód dotrze do blisko 60 tys. 
gospodarstw domowych i ponad 400 szkół na Dolnym Śląsku.
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